



bye bye mattress®

A Program of the Mattress Recycling Council®

This program is the result of a 2013 law passed in California. It is funded through the recycling fee listed on your receipt.

Each year, the Mattress Recycling Council's Bye Bye Mattress program facilitates the recycling of nearly 1.5 million mattresses across California. The fee collected on the sale of all mattresses and box springs establishes collection opportunities throughout the state, mitigates illegal mattress dumping and funds research to improve mattress recycling.



Your Mattress Recycling Options

Drop Off At A Participating Location

Use our website to find the one nearest you.



Ask Your Retailer to Take It Back

Retailers offering delivery of mattresses and box springs in California must offer to pick up an old one. Some exceptions apply, see website for details.

Contact Your Solid Waste Provider

We work with solid waste companies throughout the state to recycle mattresses and box springs that are picked up at the curb.

VISIT ByeByeMattress.com FOR DETAILS.

Contact info@byebyemattress.com or 1-855-494-8400.





bye bye mattress®

Mattress Recycling Council® 项目

该项目得益于 **2013** 年在加州通过的法律。该项目的资金源自您收据上列出的“回收费用”。

每年，床垫回收委员会 (Mattress Recycling Council) 的“再见床垫” (Bye Bye Mattress) 项目推动在加州回收近 150 万张床垫。出售所有床垫和弹簧垫而获得的费用将在全州范围内创造多个回收机会，有助于减少非法床垫乱扔现象，并可提供相应资金来改善床垫回收。



您的床垫回收选择

送到参与地点

通过我们的网站找到距离您最近的参与地点。



让您的零售商将其收走

在加州提供床垫和弹簧垫运送服务的零售商必须提供旧床垫收取服务。某些例外情况适用，请参阅网站了解相关详情。

联系您的固体废物提供商

我们将与全州范围内的固体废物公司展开合作，回收在路边收取的床垫和弹簧垫。

访问 ByeByeMattress.com 了解相关详情。

发送电子邮件至 info@byebyemattress.com 或致电 1-855-494-8400 联系我们。

